
Protokół Nr 29/2021 

z posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy Obryte  

w dniu 21 kwietnia 2022 roku 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 10:05 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII posiedzenia Sesji.       

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r.  

      6.   Wolne wnioski i informacje. 

      7.   Zakończenie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał Pan Krzysztof 

Oleksa – Przewodniczący Rady Gminy Obryte. Powitał wszystkich obecnych  

na posiedzeniu. Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na 

stan 15 radnych obecnych jest 13, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. Listy 

obecności radnych oraz osób zaproszonych stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

P. Przew. RG – porządek obrad macie Państwo przed sobą, czy są jakieś zmiany do porządku 

obrad.  

Uwag ani zmian nie zgłoszono. 

P. Przew. RG - przegłosujemy porządek obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (100% obecnych). 

P. Przew. RG – porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXVIII posiedzenia Sesji. 

P. Przew. RG - protokół z XXVIII posiedzenia Sesji był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem. 

Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 

Imienny wykaz głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem protokołu z XXVIII posiedzenia Sesji głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

P. Przew. RG – stwierdzam, że protokół został przyjęty. 
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Ad. 4.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 

P. Przew. RG – punkt 4 i 5 zwyczajowo omówimy razem, natomiast głosować będziemy 

oddzielnie. 

Następnie P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Skarbnik – omówiła zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Obryte oraz 

Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. z uzasadnienia do w/w uchwał, które stanowią 

załącznik do protokołu. 

P. Mroczkowski – mam dwa pytania, pierwsze dotyczy zakupu samochodu służbowego, 

chciałem zapytać czym jest podyktowany ten zakup. Środki 50.000,00 zł to środki własne 

gminy, czy ten zakup jest zasadny. Dlaczego jest to kwota 50.000,00 zł i co to za samochód. 

Drugie pytanie dotyczy mieszkańców Ukrainy będących na terenie naszej gminy, jaka jest 

obecnie ilość tych mieszkańców. Chciałbym, jeżeli to nie jest tajemnicą znać ważniejsze 

miejsca ich pobytu w naszej gminie.  

P. Wóltańska – na terenie gminy przebywają obecnie 42 osoby, są to osoby dorosłe i dzieci. 

Przebywają w miejscowościach: Zambski, Ciółkowo, Obryte, Bartodzieje i Tocznabiel.  

P. Mroczkowski – czy te osoby przebywają u prywatnych osób. 

P. Wóltańska – tak w prywatnych rodzinach. Po przyjęciu tej uchwały będziemy mogli 

rozpocząć wypłaty po 300 zł dla każdej z osób tu przebywających. Będą też wypłaty po 40,00 

zł dla tych osób, które przyjęły ich pod swój dach. Jednak jeszcze troszeczkę się z tym zejdzie,  

ponieważ musimy zebrać dodatkowe dokumenty, które weszły w ostatnich dniach. Ponadto 

dzieci korzystają z dożywiania w szkole. Dla dorosłych wydawaliśmy żywność, którą 

pozyskaliśmy z darów, którą otrzymaliśmy. Na ten moment takie formy pomocy są 

przewidywane ustawowo. Będziemy także wypłacać, bo do tej pory jeszcze nie wypłacaliśmy.  

P. Mroczkowski – czy z tych 40 zł, które wpłynie do danej osoby, ta osoba musi ona opłacić 

wyżywienie dzieci. 

P. Wóltańska – nie, dzieci korzystają z dożywiania w szkole, tak jak i nasze dzieci. Ta osoba 

musi opłacić wyżywienie tych osób, które przebywają w domu.  

P. Mroczkowski – dzieci mają obiad w szkole, ale jest jeszcze śniadanie, kolacja. 

P. Wóltańska – wspomniałam o dożywianiu, które my płacimy.  

P. Mroczkowski – te dożywianie jest gratis.  

P. Skarbnik – pokrywa je gmina. 

P. Piotrowski – czy te 40 zł, które ktoś otrzymuje to jest na utrzymanie tego mieszkania, czy 

też za śniadanie obiad, kolację. 

P. Wóltańska – to jest raczej kwota za mieszkanie i wyżywienie. 
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P. Sekretarz – wszystko musi być objęte procedurą administracyjną. Nie jest tak, że ktoś mówi, 

że u niego jest ileś osób, proszę mi wypłacić pieniądze, ja nic nie będę zgłaszał. Pan wojewoda 

upoważni prawdopodobnie pana starostę i zawrze umowę z panem starostą. Natomiast pan 

starosta zawrze umowę z organem prowadzącym, czyli wójtem. Z kolei pan wójt zawrze 

umowę z osobą, u której przebywają te osoby. Będzie musiała następować weryfikacja, żeby 

płacić za stan rzeczywisty.  

P. Mroczkowski – czy do tej pory te osoby otrzymały już jakieś pieniądze z gminy.  

P. Wóltańska - jeszcze nie otrzymały. 

P. Mroczkowski – czyli właściciele trzymają ich na swój koszt.  

P. Skarbnik – będą mieli zwrócone wydatki od 24 lutego.  

P. Mroczkowski – będą mieli zwrócone, jak gmina będzie miała zwrócone od państwa. 

P. Skarbnik – gmina już otrzymała środki na rachunek, ale bez upoważnienia rady i podjęcia 

uchwały nie może ich wypłacać. 

P. Mroczkowski – czy to będzie jakoś sprawdzane. 

P. Wóltańska – jest to sprawdzane przez policję. 

P. Mroczkowski – a czy opieka jakoś to sprawdza. 

P. Wóltańska – jesteśmy z nimi w stałym kontakcie. Wypełniamy i uzupełniamy dokumenty. 

Staramy pomagać tym osobom, które wykazują własną inicjatywę. Inne osoby, które będą 

chciały podjąć pracę zgłaszają się do urzędu pracy. Nie wszystkie osoby mają jednak 

odpowiednie dokumenty, przez co mają zablokowane podjęcie pracy.  

P. Mroczkowski – w tych 42 osobach, ile jest dzieci.  

P. Wóltańska – w tej chwili nie powiem dokładnie. 

P. Mroczkowski – ile jest w szkole. 

P. Dyrektor – szesnaścioro, pięcioro w I-III, pięcioro w IV-VI i sześcioro w przedszkolu. 

P. Falba – czy są jakieś osoby, które ubiegały się o PESEL. 

P. Wóltańska – wszyscy, ponieważ warunkiem otrzymania jakiejkolwiek pomocy jest 

wyrobienie PESEL. 

P. Sekretarz – nie tylko w naszej gminie, ale i w gminach ościennych są trudności  

z otrzymaniem numeru PESEL, dlatego też wiele osób przyjeżdża do gminy Obryte. Są bardzo 

zadowoleni, ponieważ nasz Urząd Stanu Cywilnego działa bardzo sprawnie i u nas są mniejsze 

kolejki. Obsłużonych zostało już około 130 osób. Z reguły są to osoby z miejscowości 

podwarszawskich. W naszym Urzędzie Stanu Cywilnego pracują profesjonaliści P. Sławomir S. 

jak i P. Marta. Chodź ich dzisiaj nie ma wśród nas, to trzeba im podziękować.  
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P. Wójt – szanowni radni, szanowni państwo mieliśmy samochód służbowy, który dostaliśmy 

w formie darowizny ze starostwa. Był to citroen, który jakiś czas temu uległ kolizji. Moi 

pracownicy mieli wypadek. Wjechał w nich starszy pan pod wpływem alkoholu. Samochód  nie 

nadawał się do naprawy, dlatego też poszedł do kasacji. Za ten samochód i ubezpieczenie 

wzięliśmy 9.000,00 zł ogółem. Nie posiadamy w tym momencie żadnego samochodu. 

Samochód wypożyczaliśmy z Ośrodka Pomocy Społecznej w Obrytem. Jednak ten samochód 

jest też potrzebny pracowników ośrodka, żeby mogi jeździć do starszych osób i uchodźców. 

Dlatego przymierzyliśmy się do zakupu samochodu, ponieważ nie posiadamy żadnego. 

Samochód, który otrzymaliśmy w ramach dofinansowania z PFRON przekazaliśmy szkole.  

Ten samochód jest niezbędny, ponieważ codziennie wożą dwa razy dziennie osoby 

niepełnosprawne z naszej gminy do ośrodka do Pułtuska. Jest to zadnie gminy i musimy taki 

obowiązek wypełniać. Próbowaliśmy pozyskać jakieś środki na tego zakup samochodu. 

Napisaliśmy do pana marszałka, policji, niestety nie ma dofinansowania. Pytałem się także  

pana starosty, ale żadnych samochodów nie posiadają. Rozmawiałem z pracownikami. 

Pracownicy nie chcą jeździć swoimi prywatnymi samochodami, ponieważ im się to nie opłaca 

przy takiej cenie paliwa. Ryczałt jest zwracany tylko w wysokości 0,60 zł za litr. Przy cenie  

paliwa 8,00 zł jest to bardzo mało, nie mówiąc o amortyzacji i innych rzeczach. Dlatego 

samochód służbowy jest potrzebny. Znaleźliśmy samochód z salonu dwuletni, który ma 

przejechane 40.000 km. Z ubezpieczeniem ze wszystkim wyniesie nas to około 49.000,00 zł. 

Jest to skoda fabia z hakiem, akurat do przyczepki czy wożenia pomp. Jak będzie ktoś 

odpowiedzialnie użytkował ten samochód, to posłuży nie na jedną kadencję. Mieliśmy, żeby 

kupić coś tańszego, ale jak kupowaliśmy tańsze samochody to się psuły ich naprawa wynosiła 

więcej niż ten samochód był warty. Dlatego lepiej kupić coś dobrego. Jak się już inwestuje, to 

lepiej inwestować w dobre rzeczy.  

P. Mroczkowski – czy to jest ten samochód, który wójt obecnie testuje.  

P. Wójt – nie panie Władysławie, bo na taki to trzeba by było mieć ponad 300.000,00 zł.  

P. Przew. RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXIX/209/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte została podjęta.  
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Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2021 r. 

P. Przew. RG – uchwała ostała omówiona w poprzednim podpunkcie. 

Przew. RG – proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie zajętych stanowisk. 

P. Karczewska – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 

P. Jaskulski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 

P. Król – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 

P. Falba – Komisja Skarg, Wniosków jest za podjęciem uchwały. 

P. Skarbnik - odczytała uchwałę w w/w sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych w w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych (100 % obecnych). 

Uchwała Nr XXIX/210/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na 2022 r. 

została podjęta.  

Ad. 6. Wolne wnioski i informacje.  

P. Przew. RG udzielił głosu następującym osobom: 

P. Sekretarz – chcę się z Państwem podzielić następującymi informacjami. Pierwsza dotyczy 

spraw związanych z powiatem. Pani radna Kruszewska poprosiła, żebym zwrócił uwagę na 

temat przystanku w jej miejscowości. Zapytałem o to pana starostę. Pan starosta wyraził 

pozytywne zdanie. Stwierdził w sposób jednoznaczny, żeby wójt wystąpił z takim wnioskiem. 

Przystanek będzie wówczas realizowany. Dlatego też proszę pana wójta i panią, żebyście 

złożyli taki wniosek do pana starosty.  

Druga sprawa dotyczyła bezpieczeństwa drogi przy naszym centrum handlowym Dino  

i Biedronka. Pan Sławek Jaskulski zgłaszał te pytanie, przedstawiłem je również.  W tej chwili 

jeszcze nie mam konkretnej odpowiedzi, 27 kwietnia będzie sesja. Jeśli będzie podjęta 

uchwała, wówczas bardzo szczegółowo pana poinformuje. Nie ma w dniu dzisiejszym sołtysa 

wsi Obryte. Zadawałem te pytania, które pan sołtys przedkładał na piśmie. Sprawa jest w toku, 

dlatego nie udzielam odpowiedzi. Po 27 kwietnia, jeśli będzie jakakolwiek decyzja poinformuję 

państwa. 

Chciałbym też państwu przedstawić następującą informację, otóż jeden z mieszkańców naszej 

gminy, który został urodzony w miejscowości Gródek wydał wraz z krewnym pozycję 

książkową. Książka ta została wydana w porozumieniu z Archiwum Państwowym z Pułtuska. 

Dotyczy ona działalności tej osoby. Książka zostanie zaprezentowana najprawdopodobniej  

w dniu 12 maja o godz. 16.00 w Archiwum Państwowym. Jest też przymierzana prelekcja tej 

książki w miejscowości Gródek. Taką informacją podzieliłem się z obecną tutaj panią dyrektor, 
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która udostępni salę. Podzieliłem się również tą informacją z panem Krzysztofem 

Buczkowskim, który z wykształcenia jest historykiem. Powiedział, że bardzo chętnie weźmie 

udział w takiej prelekcji. Taką pozycję książkową na pewno otrzymają państwo radni, sołtysi 

i pan wójt. 

P. Król – mam pytanie na temat foli rolniczych, bo tu była rozmowa na ten temat.  

P. Piotrowski – będziemy ogłaszać zapytanie ofertowe o wyłonienie wykonawcy. Rolnicy będą 

musieli przywozić te folie koło oczyszczalni w Obrytem. 

P. Mroczkowski – chciałem poruszyć jeszcze jeden temat. To, że pan wójt wyjeżdżą do pracy 

o godz. 8.30 już nas nie szokuje. Każdy się do tego przyzwyczaił. Natomiast ja coraz częściej 

widzę wójta w ciągu dnia na podwórku. Dwa tygodnie temu wydarzyło się coś 

nadzwyczajnego. Dwóch pracowników gminy pracowało kilka godzin przy uporządkowaniu 

podwórka pana wójta. Sprawdziłem jednego z nich, powiedział, że jest w pracy. Chciałbym, 

żebyście państwo o tym wiedzieli. Chciałbym, żeby się pan wójt do tego ustosunkował.  

P. Wójt – panie Władysławie poprosiłem moich pracowników o wywiezienie kawałków drzewa 

i metali, ponieważ mieli przyczepkę. Te rzeczy były im potrzebne do słupków. I nie trwało to 

parę godzin, tylko kilka minut. Jest pan dobrym obserwatorem, może zmieni pan fach na 

fotografa albo dziennikarza.  

P. Mroczkowski – to lepiej pan niech zmieni zawód.  

P. Wójt – panie radny, wójta wybiera społeczeństwo. 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Godz. 10:45 – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie XXIX Sesji Rady 

Gminy Obryte. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/Grażyna Seroka/ 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

/Krzysztof Oleksa/ 


